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朝陽科技大學
095學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1644
	Course Number
	1644

	授課教師
	魏朝政
	instructor
	WEI,CHAO CHENG

	中文課名
	敷地計畫
	Course Name
	Site Planning

	開課單位
	建築系(二日)三A
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	本課程主要建立學生對基地調查、分析及規劃的基本觀念，並訓練學生有系統評估基地各項條件，使基地達到最適合之使用狀態。再則訓練學生了解並熟悉敷地計畫之理論、方法及程序，其主要內容：1.基地規劃程序 2.規劃方法 3.計畫評估
	Objectives
	This course covers theories, methodolgies, and procedures of site planning. The program contains environmental problems and real case study. The objective of this course is to make an effective integration among physical enviroment, site development and human behavior.

	教材
	1.自編教材;2.1995基地規劃導論/中華民國建築學會/;.1996 A Guide to Site Planning and Landscape Construction/Harvey M.Rubenstein;2.1998 Landscape Architecture A Manual of Site Planning and Design/Simonds,John,O
	Teaching Materials
	1.1996 A Guide to Site Planning and Landscape Construction/Harvey M.Rubenstein;2.1998 Landscape Architecture A Manual of Site Planning and Design/Simonds,John,O

	成績評量方式
	1.平時,作業30%;2.期中成績30%;3.期末成績40%
	Grading
	1.Attendence,Homework30%;2.Mid-term30%;3.Final-term40%

	教師網頁
	 

	教學內容
	本課程主要內容有如下五點:1.敷地計畫相關理論;2.敷地計畫之程序;3.基地調查及基地分析;4.規劃設計方法與計畫評估;5.案例分析
	Syllabus
	Syllabus This course topics focus on five Premises:1.theories in relation to site planning;2.design sequences of site planning;3.investigations and analyses of the sites;4.planning and designing methods and their evaluations;5.Cases studies


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

